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       REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO – GORANSKA ŽUPANIJA 

               OPĆINA FUŽINE 

                Općinsko vijeće 

 

KLASA: 024-02/24-01/01 

URBROJ: 2170-19-24-17 

Fužine, 14. ožujak 2024. 

 

Z A P I S N I K 

S 21. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE FUŽINE ODRŽANE U VIJEĆNICI  

OPĆINE FUŽINE DANA 14. OŽUJKA 2024. GODINE S POČETKOM U 17:45 SATI 

 

Nazočni: 

 

• članovi Općinskog vijeća: Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša 

Marohnić Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica. 

 

Nenazočni: 

 

• članovi Općinskog vijeća: Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Blažević Starčević, 

Slobodan Huš. 

 

Ostali nazočni: 

• David Bregovac, općinski načelnik 

• Helena Pavić, Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Fužine 

• Tea Štimac, Viši savjetnik za financije 

• Josipa Vlahović, Stručni suradnik za komunalne poslove 

• Maja Starčević, Referent za financije i društvene djelatnosti 

• Nensi Urbanc, zapisničar 

• Predstavnici medija 

 

Predsjednik Valentin Crljenko pozdravio je sve nazočne te utvrdio da je na današnjoj sjednici 

nazočno 5 (pet) članova Općinskog vijeća. Predsjednik Valentin Crljenko je nadalje utvrdio da je 

nazočan dovoljan broj članova Općinskog vijeća kako bi sve donesene odluke bile pravovaljane i 

može se nastaviti sa radom. 

  

Predsjednik Valentin Crljenko obavijestio je prisutne da se sjednice snimaju. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi Zapisnik s 20. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Fužine održane 15. prosinca 2023.godine. 

Nitko nije izjavio primjedbu na zapisnik. 
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Sa 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) prihvaćen je Zapisnik s 20. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Fužine. 

 

Za vijećnička pitanja prijavili su se: 

 

1. Nataša Marohnić Trglavčnik - dva (2) pitanja, 

2. Tajana Kauzlarić Korica - dva (2) pitanja, 

3. Marinko Kauzlarić - jedno (1) pitanje. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko pročitao je dnevni red i otvorio raspravu.  

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasanje predloženi Dnevni red. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) prihvaćen je  

 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog Prvih izmjena i dopuna Proračuna Općine Fužine za 2024. godinu  

2. Prijedlog Prvih izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Fužine za 2024. godinu  

3. Prijedlog Prvih izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

Općine Fužine za 2024. godinu   

4. Prijedlog Prvih izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom i školskom odgoju 

i obrazovanju Općine Fužine za 2024. godinu  

5. Prijedlog Prvih izmjena Socijalnog programa Općine Fužine za 2024. godinu  

6. Prijedlog Prvih izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Fužine za 2024. 

godinu  

7. Prijedlog Odluke o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja (UPU 10) - 

ugostiteljsko turističke zone Bajer (T26)  

8. Prijedlog Odluke o izradi I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja (UPU) 4 - Poslovna 

zona Lič 1 (K13)  

9. Prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na području Općine 

Fužine  

10. Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine 

Fužine  

11. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnina  

12. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na nekretnini označenoj s k.č. 5929/1, K.O. 

Lič  

13. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini označenoj s 

k.č. 6058/2, K.O. Lič  

14. Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja ,,REKONSTRUKCIJA 

NERAZVRSTANE CESTE GF08” na području Općine Fužine za provedbu intervencije 73.13 
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Potpora javnoj infrastrukturi u ruralnim područjima iz Strateškog plana Zajedničke 

poljoprivredne politike Republike Hrvatske 2023. – 2027.  

15. Prijedlog Odluke o utvrđivanju lokacija za kupanje i trajanje kupališne sezone u 2024. godini  

16. Izvješće o lokacijama i količinama odbačenog otpada i troškovima otklanja odbačenog otpada 

u okoliš na području Općine Fužine za 2023. godinu  

17. Izvješće o radu Općinskog Načelnika za razdoblje srpanj – prosinac 2023. godine 

18. Vijećnička pitanja  

 

Ad 1.:   

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena i dopuna Proračuna 

Općine Fužine za 2024. godinu. 

Tea Štimac obrazložila je prvu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Marohnić Trglavčnik, a odgovor na pitanje dala je Tea Štimac. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje prve točke dnevnog 

reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) donose se 

 

Prve izmjene i dopuna Proračuna Općine Fužine za 2024. godinu 

 

Ad 2.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena Programa održavanja 

komunalne infrastrukture na području Općine Fužine za 2024. godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je drugu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu o drugoj točci dnevnog reda i daje na glasovanje 

donošenje druge točke dnevnog reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) donose se 

 

Prve izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture  

na području Općine Fužine za 2024. godinu 

 

Ad 3.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena i dopuna Programa 

građenja komunalne infrastrukture na području Općine Fužine za 2024. godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je treću točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje treće točke 

dnevnog reda. 
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S 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) donose se 

 

Prve izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture  

na području Općine Fužine za 2024. godinu 

 

Ad 4.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena i dopuna Programa 

javnih potreba u predškolskom i školskom odgoju i obrazovanju Općine Fužine za 2024. godinu. 

Maja Starčević obrazložila je četvrtu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje četvrte točke 

dnevnog reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) donose se 

 

Prve izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom i školskom odgoju i 

obrazovanju Općine Fužine za 2024. godinu 

Ad 5.:   

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena Socijalnog programa 

Općine Fužine za 2024. godinu. 

Maja Starčević obrazložila je petu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje pete točke dnevnog 

reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) donose se 

 

Prve izmjene Socijalnog programa Općine Fužine za 2024. godinu 

Ad 6.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena i dopuna Programa 

javnih potreba u kulturi Općine Fužine za 2024. godinu. 

Maja Starčević obrazložila je šestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje šeste točke 

dnevnog reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) donose se 

 

Prve izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Općine Fužine za 2024. godinu 
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Ad 7.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o donošenju I. Izmjena i 

dopuna Urbanističkog plana uređenja (UPU 10) - ugostiteljsko turističke zone Bajer (T26). 

Josipa Vlahović i David Bregovac obrazložili su sedmu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje sedme točke 

dnevnog reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) donosi se 

 

Odluka o donošenju I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja (UPU 10) - 

ugostiteljsko turističke zone Bajer (T26) 

 

Ad 8.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izradi I. Izmjena i dopuna 

Urbanističkog plana uređenja (UPU) 4 - Poslovna zona Lič 1 (K13). 

Josipa Vlahović obrazložila je osmu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javili Marinko Kauzlarić, Valentin Crljenko, Nataša Marohnić Trglavčnik i 

Tajana Kauzlarić Korica, a odgovore su dali Helena Pavić i David Bregovac. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje osme točke 

dnevnog reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) donosi se 

 

Odluka o izradi I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja (UPU) 4 –  

Poslovna zona Lič 1 (K13) 

 

Ad 9.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o davanju koncesije za 

obavljanje dimnjačarskih poslova na području Općine Fužine. 

Tea Štimac obrazložila je devetu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javili Nataša Marohnić Trglavčnik i Marinko Kauzlarić, a odgovor je dao David 

Bregovac. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje devete točke 

dnevnog reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) donosi se 

 

Odluka o davanju koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova  

na području Općine Fužine 
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Ad 10.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o raspisivanju javnog 

natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Fužine.  

Helena Pavić i David Bregovac obrazložili su desetu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javili Marinko Kauzlarić i Tajana Kauzlarić Korica, a odgovore su dali Helena 

Pavić i David Bregovac. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje desete točke 

dnevnog reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) donosi se 

 

Odluka o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine Fužine 

 

Ad 11.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o kupnji nekretnina. 

Helena Pavić obrazložila je jedanaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje jedanaeste točke 

dnevnog reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) donosi se 

 

Odluka o kupnji nekretnina 

Ad 12.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog 

dobra na nekretnini označenoj s k.č. 5929/1, K.O. Lič. 

Helena Pavić obrazložila je dvanaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvanaeste točke 

dnevnog reda. 

 

S 4 (četiri) glasa ZA (Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić Trglavčnik, Tajana 

Kauzlarić Korica) i 1 (jedan) glas SUZDRŽAN (Slavko Starčević) donosi se 

 

Odluka o ukidanju statusa javnog dobra na nekretnini označenoj s k.č. 5929/1, K.O. Lič 

 

Ad 13.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog 

dobra u općoj uporabi na nekretnini označenoj s k.č. 6058/2, K.O. Lič. 

Helena Pavić obrazložila je trinaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 
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Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje trinaeste točke 

dnevnog reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) donosi se 

 

Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini  

označenoj s k.č. 6058/2, K.O. Lič 

 

Ad 14.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu 

ulaganja ,,REKONSTRUKCIJA NERAZVRSTANE CESTE GF08” na području Općine Fužine 

za provedbu intervencije 73.13 Potpora javnoj infrastrukturi u ruralnim područjima iz Strateškog 

plana Zajedničke poljoprivredne politike Republike Hrvatske 2023. – 2027. 

Tea Štimac obrazložila je četrnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javili Marinko Kauzlarić i Nataša Marohnić Trglavčnik, a odgovor je dao David 

Bregovac. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje četrnaeste točke 

dnevnog reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) donosi se 

 

Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja ,,REKONSTRUKCIJA NERAZVRSTANE 

CESTE GF08” na području Općine Fužine za provedbu intervencije 73.13  

Potpora javnoj infrastrukturi u ruralnim područjima iz Strateškog plana  

Zajedničke poljoprivredne politike Republike Hrvatske 2023. – 2027. 

 

Ad 15.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o utvrđivanju lokacija za 

kupanje i trajanje kupališne sezone u 2024. godini. 

Helena Pavić obrazložila je petnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje petnaeste točke 

dnevnog reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Marinko Kauzlarić, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica) donosi se 

 

Odluka o utvrđivanju lokacija za kupanje i trajanje kupališne sezone u 2024. godini 
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Ad 16.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljeno Izvješće o lokacijama i količinama 

odbačenog otpada i troškovima otklanja odbačenog otpada u okoliš na području Općine Fužine za 

2023. godinu. 

Helena Pavić obrazložila je šesnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javili Nataša Marohnić Trglavčnik i Marinko Kauzlarić, a odgovore su dali 

Helena Pavić, Tea Štimac i  David Bregovac. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu. 

 

Prima se na znanje Izvješće o lokacijama i količinama odbačenog otpada i troškovima 

otklanja odbačenog otpada u okoliš na području Općine Fužine za 2023. godinu 

 

Ad 17.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljeno Izvješće o radu Općinskog Načelnika za 

razdoblje srpanj – prosinac 2023. godine. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu 

 

Prima se na znanje Izvješće o radu Općinskog načelnika  

za razdoblje siječanj – lipanj 2023. godine 

 

 

Ad 18.: Vijećnička pitanja 

Slijedom prijave predsjednik Valentin Crljenko poziva vijećnike da upute vijećnička pitanja. 

 

1. Nataša Marohnić Trglavčnik - Prvo pitanje: Nekolicina sumještana kontaktirala me i 

zamolila da pokušam saznati šta se događa vezano za problem koji imaju u ulici Breg.  Na 

određenom području nalazi se poprilična količina građevinskog zemljišta. Ljudi žele 

graditi kuće na tim zemljištima, a da bi tamo gradili moraju prolaziti ulicom Breg kojom 

inače ne može prolaziti ni kamion za komunalni otpad. Prilikom odvoza smeća, kante se 

moraju iz ulice Breg voziti dolje na cestu. Kako će, ako je recimo pet gradilišta, dvadeset 

do trideset kamiona koji prevoze pijesak prolaziti cestom, kojom ne može proći jedan 

kamion? Mještani smatraju da ta cesta nije namijenjena prijevozu takvog tereta. 

Drugo pitanje: 

- Nataša Marohnić Trglavčnik: Zamijetila sam da je u Parku Gorica doslovno drveće 

nestalo, opustošeno i devastirano. Za mene to više nije park! Velika količina drveća je 

nestala. Da li je napravljen Idejni projekt kako će se taj Park razvijati, da li je prije nego 

što se uopće krenulo sa rušenjem napravljena procjena o količini izvađene građe? Vidim 

da ljudi od tamo vuku drva i ne znam tko im to dozvoljava? Smatram da se u našoj Gorici 

desilo nešto što se nije smjelo desiti. 

 

- David Bregovac: Vezano za prvo pitanje slažem se s ljudima koji tamo žive, da je cesta u 

ulici Breg neprilagođena da bi se vozilo po njoj i otvaralo građevinska zemljišta, koja su 

nažalost u Prostornom planu i sada ih se iz nekog razloga počelo kupovati.                  Možda 
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da sam u početku moga mandata odmah pokrenuo Izmjene Prostornog plana, možda bi 

maknuo ta zemljišta iz građevinskog područja iz razloga jer taj dio zemljišta nema 

infrastrukture. Taj dio je unutar građevinskog zemljišta i to se sada prodaje, a mi nemamo 

zakonske osnove u ovom trenutku da nekome možemo reći da tamo više ne može graditi. 

Ne znam kako ćemo riješiti sada cestu, ideja je bila da možda u dogovoru s Hrvatskim 

šumama idemo od Benkovca, onog dijela gore brda pa se nekako spustimo i tu probamo 

otvoriti cestu ili da probamo sada kada se bude radilo groblje nekako oko groblja doći, ali 

to je jako teško izvedivo. Obilaznica se radila mnogo godina, a za ovo će se morati raditi 

Projekt koji će morati ići na izvlaštenja. U ovom trenutku je to nerazvrstana cesta koja po 

Zakonu mora služiti kao cesta. Ukoliko će netko tamo početi graditi, nekako će morati 

početi voziti kamioni na to područje. U ovom trenutku je to nažalost tako. Zasada Općina 

nije dobila zahtjev za gradnju na tom području. Za iduću godinu sam razmišljao o cesti 

koja bi omogućila jednostavniji prilaz iz autoputa od Vrata, tako da Vrata oslobodimo od 

kamiona, a do obilaznice na ovom dijelu nisam razmišljao o toj cesti, ali ako krenu zahtjevi 

za gradnju morati ćemo početi o tome razmišljati.  

 

- Nataša Marohnić Trglavčnik: Kako se moglo potkrasti da se na jednom takvom mjestu 

dese građevinska područja jer se tu radi o povećem broju parcela. 

 

- David Bregovac: Morate znati da su ti stanovnici znali da je to građevinsko zemljište i 

prije mene. Ta cesta postoji već odavno i sada je trenutno tako. 

 

- David Bregovac: Vezano za drugo pitanje za Park Goricu postoji Idejni projekt koji će 

sada krenuti u relizaciju, vrijedan 100.000,00 eura. Nažalost drva su se morala rušiti, zbog 

dotrajalosti tih drva i ledoloma. Ledelom je prije deset godina uništio ta stabla. Nažalost 

morali smo ih maknuti jer smo zaprimili zahtjeve ljudi koji žive na gornjem dijelu koji su 

nas obavijestili da im po kućama padaju trule grane. Unutar tog Projekta Gorice posaditi 

će se u dogovoru sa školom i vrtićem novi drvoredi upravo na tom dijelu. Biti će jedan 

drvored školski, a jedan drvored vrtićki. Na tom dijelu neće biti rađeni apartmani. Park 

Gorica će biti uređen. Projekt je napravio pejzažni arhitekt. Projekt je lijep, po njemu u 

Parku će se nalaziti mali amfiteatar. Struka je čak rekla da treba rušiti i veći broj drva. Drva 

je odvezao koncesionar koji se bavi tom djelatnošću. Troškovi odvoza drva kompenzirani 

su sa koncesionarom. Cilj nam je da Svečanu sjednicu Dana Općine održimo u Parku 

Gorica. 

 

- Nataša Marohnić Trglavčnik: Znači u ovom dijelu neće biti niti jedno gradilište? 

 

- David Bregovac: U ovom dijelu gdje se to radi nema gradilišta. Gradilišta će eventualno 

biti ispod teniskih terena, ali to nije dio Parka. 

 

- Nataša Marohnić Trglavčnik: Kada su se sva ta drva porušila, da li je netko napravio 

procjenu koliko su ta drva vrijedna? 

 

- David Bregovac: Troškovi drva i radova su kompenzirani. 
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2. Tajana Kauzlarić Korica: Moje prvo pitanje odnosi se na Vatrogasni dom Vrata. Fasada 

Vatrogasnog doma u Vratima i prostor oko Vatrogasnog doma izgledaju strašno. Nisu 

nepovoljni vremenski uvjeti. Ukoliko komunalni redar koji je iz Vrata i svaki dan 

minimalno dva puta prođe onuda nije u stanju reagirati, meni je to strašno. Žljebovi na sve 

strane, borovi od Nove godine, šuta, gromobran na podu, strašno. Zašto se to tako dugo 

pušta i  tko je nadzor te zgrade? 

Drugo pitanje: 

- Tajana Kauzlarić Korica: Šta je s Tubingom u Vratima? Tubing nije proradio nijednom 

osim tijekom otvorenja. 

 

- David Bregovac: Vezano za prvo pitanje, Vatrogasni dom nije završen. Imamo problema 

s izvođačem i Nadzor je zabranio radove dok su ovakvi vremenski uvjeti. Neke stvari se 

ne mogu odmah riješiti, to će biti riješeno kroz neka tri mjeseca. Riješiti će se i gromobran 

i krov Vatrogasnog doma i fasada koja nije riješena. Sve će biti očišćeno. 

 

- David Bregovac: Tubing nismo htjeli otvarati u ovoj sezoni. Tubing će krenuti negdje od 

01. travnja ove godine. Kada smo htjeli otvoriti Tubing pao je snijeg koji nije bio ni za 

sanjkanje, ali nažalost napunio je stazu i zamrznuo, no nismo mogli razbijati led da ne 

razbijemo Tubing. 

 

3. Marinko Kauzlarić: Koliko košta onaj glamurozni doček Nove godine što se tiče ukupno 

Parka Gorice, igrališta? Znam da to nije bio samo trošak lokalne samouprave, nego i Ureda 

za turizam. Koliko košta cijela Božićno - Novogodišnja priča? Znam da je dvoje ili troje 

ljudo 45 dana bilo na nakakvom polupansionu, koji su servisirali onu slabu posjećenost 

toga našeg Adventa. 

 

- David Bregovac: Ne znam točan iznos. Mislim da je bila riječ o nekih                                   20 

- 30.000.00 eura. Proračunom je bilo definirano, izglasan je Proračun za taj dio priče i taj 

novac je iskorišten u te svrhe. Ne slažem se s Vašom konstatacijom da nije bilo ljudi. Imali 

smo povećanje noćenja za 20% za dvanaesti mjesec i 15% dolazaka. Ulaganje u Advent je 

dobra, ali teška priča, a i Vi kao bivši Načelnik sjetiti ćete se kako je krenulo s Ispraćajem 

Nove godine u podne i koliko ste novaca uložili da bi danas Ispraćaj Nove godine u podne 

bio to što je sada. Nažalost svaki početak je težak. Vjerujem da će kroz godinu – dvije taj 

Advent, ukoliko se održi s troškovima, biti na nuli. 

 

- Marinko Kauzlarić: Molim točan financijski odgovor jer je 20.000,00 eura premali iznos 

za ono što se tamo događalo. 

 

- David Bregovac: Odgovor će Vam biti dostavljen pisanim putem. 

 

Nakon završenih rasprava po točkama dnevnog reda predsjednik Valentin Crljenko se zahvalio 

svima na suradnji te zaključuje sjednicu Općinskog vijeća Općine Fužine u 19:00 sati. 

 

            Zapisničar                                                                                            Predsjednik 

 

       Nensi Urbanc v.r.                                                                               Valentin Crljenko v.r. 


